## 南區區議會社區事務及旅遊發展委員會 南區復康活動工作小組 2014-15年度第一次會議議程

## **Southern District Council**

## Community Affairs and Tourism Development Committee Working Group on Rehabilitation in the Southern District <u>Agenda for the 1<sup>st</sup> Meeting in 2014-15</u>

日期: 2014年6月13日 Date: Friday, 13 June 2014

(星期五)

時間: 上午九時三十分 Time: 9:30 a.m.

地點: 香港香港仔 Venue: SDC Conference Room

海傍道 3 號 1/F, Ocean Court,

逸港居一字樓3 Aberdeen Praya Road,南區區議會會議室Aberdeen, Hong Kong

## 議程 Agenda

- 一、 簡介工作小組成員名單 (復康工作小組文件 1/2014 號)
- Introduction of Membership List of the Working Group (WGRSD Paper No. 1/2014)
- 二、 簡介工作小組職權範圍 (復康工作小組文件 2/2014 號)
- Introduction of Terms of Reference of the Working Group (WGRSD Paper No. 2/2014)
- 三、 2013-14 年度「國際復康日」及復康服務公眾教育活動工作報告

(復康工作小組文件 3/2014 號)

- Work Report on the "International Day of Persons with Disabilities" and Public Education Activities on Rehabilitation in 2013-14 (WGRSD Paper No. 3/2014)
- 四、 2014-15 年度「國際復康日」中央活動及南區復康活動工作小 組全年活動計劃 (復康工作小組文件 4/2014 號)
- Central Activities of "International Day of Persons with Disabilities" and Annual Programme Plan of the Working Group on Rehabilitation in the Southern District for 2014-15 (WGRSD Paper No. 4/2014)
- 五、 討論本年度活動計劃及財政預算
- Discussion on the Programme Plan and Related Budget for the Current Year
- 六、 其他事項
- 6. Any Other Business
- 七、下次會議日期
- 7. Date of Next Meeting

南區區議會秘書處 2014年6月 Secretariat, Southern District Council June 2014